
Zápis č. 4/4/2012 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
19. apríla 2012 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Dóra Hushegyiová, Michal Jesenko, Martin 
Kabát, Miroslav Kollár, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák, Vladimír Talian 
Hostia: Miloslava Zemková – generálna riaditeľka RTVS (ďalej len „GR RTVS“) 
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Mgr. Andrej Miklánek – riaditeľ Sekcie programu STV 
Ing. Daniela Vašinová – riaditeľka Sekcie ekonomiky  
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS na 6. posch. 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS M. Kollár. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 6 členov Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
 
M. Kollár skonštatoval, že nie sú žiadne návrhy na zmenu alebo doplnenie návrhu programu. 
Dal hlasovať o programe rokovania: 
Uznesenie č. 34/2012: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o personálnej situácii v Centre spravodajstva; 
c) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, informácia o návrhu na 
prevod/prenájom majetku RTVS a informácia o verejných obstarávaniach 
(spravodajca M. Kollár); 

d) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 
(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 

e) rôzne. 
4.   Súhrnná informácia o dodatkoch k zmluve so štátom na rok 2012 (spravodajca M. 

Jesenko). 
5. Informácia o výzve na predloženie ponuky v obchodnej verejnej súťaži na prenájom 

budovy/ priestorov mediálneho komplexu pre účely plnenia úloh RTVS stanovených 
zákonom č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii Slovenska (spravodajca M. Kollár). 

6. Účtovná závierka Rozhlasu a televízie Slovenska za rok 2011 (spravodajca M. 
Kabát). 

7. Správa o činnosti Rady RTVS za rok 2011 (spravodajkyňa I. Nagyová). 
8. Vyhodnotenie plnenia programovej služby za rok 2011 radou (spravodajcovia M. 

Antol, V. Talian). 
9. Sťažnosti a podnety. 

a) Odvolanie voči rozhodnutiu podľa zákona č. 211/2000 Z. z. o slobode 
informácií  (spravodajca M. Jesenko) 

10. Rôzne 
a) Korešpondencia. 

 
Za: 6 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 2 / V. Slovák, V. Talian /   
Uznesenie bolo prijaté. 
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2.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS o stave plnenia jednotlivých uznesení rady. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 35/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie 
47./2011 Úloha trvá, vyhodnotí sa priebežne 
84./2011 Plní sa priebežne. 

22.  Nevyhodnocuje sa. 
23.  Nevyhodnocuje sa. 
24.  Nevyhodnocuje sa. 
25.  Nevyhodnocuje sa. 
26.  Nevyhodnocuje sa. 
27.  Nevyhodnocuje sa. 
28.  Nevyhodnocuje sa. 
29.  Nevyhodnocuje sa. 
30.  Nevyhodnocuje sa. 
31.  Nevyhodnocuje sa. 
32.  Nevyhodnocuje sa. 
33.  Nevyhodnocuje sa. 

 
Za: 6 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 2 / V. Slovák, V. Talian /   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
D. Vašinová informovala o aktuálnom stave hospodárenia k 31.3.2012: 
RTVS: 
Príjmy – splnené na 28,5%, výdavky – 23,63% z plánu. Úhrady za služby verejnosti (daňové 
príjmy) boli plnené na 27,7%. Informovala o priebežných opatreniach súvisiacich s výberom 
úhrad. Súčasný stav finančných prostriedkov je podľa nej 17,2 mil. € z toho je 6 mil. € 
dotácia a RTVS hradí záväzky v lehote splatnosti.  
A. Miklánek informoval o aktuálnom plnení televíznej programovej služby RTVS. 
Skonštatoval, že vysielanie plní všetky zákonné náležitosti. Informoval o spustení projektu 
Trieda 9.A.  
Ľ. Machaj informoval o aktuálnom plnení rozhlasovej programovej služby RTVS. Za hlavnú 
náplň označil Veľkonočné vysielanie, ktoré zmenilo programovú štruktúru na každej 
programovej službe. 
M. Kollár dal priestor na otázky pre členov Rady RTVS: 
M. Antol sa spýtal, prečo sa Trieda 9.A. vyrába v externom prostredí. 
A. Miklánek odpovedal, že je to licencovaný formát a v danej chvíli je to najlepšie možné 
riešenie vzhľadom na kvalitu. 
M. Jesenko sa spýtal, či sa neuvažuje o prenosoch z hokejovej extraligy na STV. 
A. Miklánek odpovedal, že ešte na budúci rok má práva zakúpené iný subjekt. RTVS pri 
snahe o kúpe týchto práv mohol ponúknuť nižšiu cenu a vyššiu penetráciu prenosov. Majiteľ 
práv sa rozhodol pre vyššiu cenu od súkromnej televízie. 
I. Nagy sa spýtala, keďže sa kvôli športovým prenosom nevyrobilo už niekoľko správ v  
národnostnom vysielaní, či peniaze určené na výrobu týchto správ ostávajú v redakcii 
národnostného vysielania a či ich bude môcť využiť. 
A. Miklánek odpovedal, že peniaze vo väčšej miere ostávajú v danom centre a vyrobia sa 
namiesto pôvodných relácií diskusné relácie. 
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M. Kollár sa spýtal, keďže boli medializované informácie, že koncesionárske poplatky sa 
budú platiť aj v roku 2013, akým spôsobom sa to dotýka RTVS, s.r.o., ako sa komunikuje 
v tomto smere a ako sa reaguje na toto dianie. 
M. Zemková odpovedala, že toto je kľúčová otázka aj pre zostavenie rozpočtu na rok 2013 
a zaoberalo sa ňou aj valné zhromaždenie RTVS, s.r.o., Tá znovu oživuje svoje aktivity, 
keďže pracovala už v útlmovom režime.  
M. Kabát sa spýtal na pohľadávky po lehote splatnosti a či už RTVS nemá záväzky po lehote 
splatnosti. 
D. Vašinová odpovedala, že pohľadávok po lehote splatnosti sú za cca 6 mil. € a z toho je 5 
mil. € ako pohľadávky, ktoré sú už niekoľko rokov predmetom súdnych sporov. Pri 
kapitálových výdavkoch uviedla, že sa plánuje preinvestovať naplánovaných 15 mil. €. 
D. Hushégyiová sa spýtala na reláciu „Práca pre teba“, prečo sa upustilo od konkrétneho 
zámeru, kedy sa mal mapovať osud človeka, ktorý si prostredníctvom RTVS našiel prácu 
a malo sa sledovať ako sa s touto životnou situáciou vyrovná. Relácia by mala byť podľa nej 
konkrétnejšia a praktickejšia. 
M. Kollár sa spýtal, či je v poriadku, že v tejto relácii, ktorá je vyrobená na základe zmluvy so 
štátom, sa divák k pracovnej ponuke dostane len cez spoplatnenú sms-ku a či sa nebudú 
musieť spätne tieto financie vrátiť. 
M. Zemková odpovedala, že RTVS nemôže slúžiť ako pracovná agentúra a formát ide ako 
informácia o voľných miestach a cena sms je nastavená na najnižšiu možnú úroveň. RTVS 
nikde nenašiel zákonné obmedzenie, že by to nemohol robiť. Uvažuje sa aj nad otvorením 
reklamného brejku pred a po tejto relácii. D. Hushégyiovej odpovedala, že sa bude vyrábať aj 
dokument, ktorý bude mapovať osud človeka, ktorý sa zamestnal. 
b. informácia o personálnej situácii v Centre spravodajstva 
M. Kollár informoval, že boli medializované informácie o tom, že po zmene vládnej garnitúry 
odchádza veľká časť redaktorov na rôzne hovorcovské posty. Spýtal sa, ako je personálne 
zabezpečená redakcia spravodajstva, najmä v STV, vo vzťahu k schopnosti napĺňať nie malý 
objem vysielania. 
M. Zemková informovala, že to boli bulvárne informácie, na ktoré sa ťažko reaguje 
racionálne. Skonštatovala, že k 1.1.2012 pracovalo v Centre spravodajstva v SRo 72 
a v STV 84 interných zamestnancov a k 15.4.2012 je v SRo 73 a v STV 85 interných 
zamestnancov, čo je nárast. Pri externých spravodajcoch je v SRo nárast o 5 a v STV o 2 
zamestnancov v porovnaní rovnakých období. Ubezpečila, že nejde o žiadne zemetrasenie 
v spravodajstve a rozhodne nejde o odchod kľúčových ľudí v spravodajstve. Informovala, že 
Sekcia programu spracovala k uvedeným informáciám prezentáciu so skutočnými údajmi. 
A. Miklánek odprezentoval členom Rady RTVS dlhodobý vývoj sledovanosti STV 
v porovnaní s ostatnými televíznymi stanicami. Skonštatoval, že hlavná spravodajská relácia 
má po zmene vysielacieho času stabilnú sledovanosť, resp. je tam nárast z 5% na takmer 
dvojnásobok (v podiele na trhu). 
M. Zemková uviedla, že Centrum spravodajstva nerobí len hlavné spravodajstvo, ale veľa 
rôznych produktov, napr. Správy o 16,00 h, ktoré majú 14% sledovanosť, športové 
magazíny, ktoré majú rovnako vysokú sledovanosť a takisto relácia O 5 minút 12 má 30% 
sledovanosť. 
D. Hushégyiová sa spýtala, či sa očakáva odchod ďalších redaktorov. 
M. Zemková odpovedala, že neočakáva odchod ďalších redaktorov. 
V. Slovák poznamenal, že redakcia na neho pôsobí dosť nevyvážene z hľadiska 
profesionality ľudí, ktorí tam pracujú. Vadia mu dlhé upútavky vo vnútri správ. Myslí si, že pri 
súčasnom stave miezd je problém mať kvalitných a skúsených spravodajcov. 
M. Kollár uviedol, že v dnešnej dobe sa mení primárna funkcia televíznych správ 
z informačných na správy, v ktorých sa pracuje s kontextom a backgroundovými 
informáciami a to súvisí primárne s kvalitou ľudí. 
M. Kabát sa spýtal na absolútny počet ľudí, ktorý sledujú Správy STV. 
A. Miklánek uviedol, že je to cca 200 tis. ľudí a nárast je 40%. 
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c. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku 
RTVS a informácia o verejných obstarávaniach 
M. Kollár dal priestor na otázky k materiálu informujúcom o verejných obstarávaniach: 
M. Antol požiadal o informáciu k statívom. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 36/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 7 / M. Antol, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / D. Hushegyiová /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Zemková odprezentovala materiál k prenájmu nehnuteľného majetku RTVS. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 37/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
 
Nájomca: Coca-Cola HBC Slovenská republika, s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Mýtnej  ul. č. 1, 
Bratislava, o výmere 4 m2  

Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie nápojových automatov  

Navrhovaná doba nájmu:   od 1.5.2012 na dobu neurčitú 
Cena nájmu:                          800,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                         560,00 eur bez DPH ročne 
Cena inventáru:  0,00 eur bez DPH ročne  
 
Nájomca: VÍNO MATYŠÁK, s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Mýtnej ul. č. 1, 
Bratislava, o výmere 63,03 m2  

Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie expozície malokarpatských vín a vinotéky 

Dátum uzatvorenia zmluvy:  18.4.2000 

Pôvodná doba nájmu:   od 1.5.2000 do 30.4.2012 
Cena nájmu:                          7 320,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                571,00 eur bez DPH ročne (niektoré služby sú účtované podľa 
skutočnej spotreby)  
Cena inventáru:                     0,00 eur bez DPH ročne  
Dodatok č. 9 k Zmluve o nájme zo dňa 18.4.2000 rieši: 
- predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú a úprava cien za nájom a služby (prepočet na eur) 
 
Nájomca: Soňa Korčeková – ASO VENDING  
Predmet nájmu:  nájom nebytového  priestoru,  ktorý  sa  nachádza  v objekte na ul. Prof. L. 
Sáru č. 1, Banská Bystrica, o výmere 1 m2  

Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie nápojového automatu 

Dátum uzatvorenia zmluvy:  4.5.2009 

Pôvodná doba nájmu:   od 1.6.2009 do 31.5.2012 
Cena nájmu:                          34,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                         84,00 eur bez DPH ročne   
Cena inventáru:                     0,00 eur bez DPH ročne  
Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme zo dňa 4.5.2009 rieši: 
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- predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú a úprava ceny za služby   
 
Nájomca:  P. DUSSMANN, s.r.o., Pri starej prachárni 14, 831 04 Bratislava 
Predmet nájmu:   nájom nebytových priestorov v areáli RTVS v Mlynskej doline v I. stavbe 
Štúdiový a vysielací blok na prízemí a v  II. stavbe Objekt televízneho spravodajstva na 
druhom poschodí, spolu o celkovej výmere 48,90 m2 
Účel užívania predmetu nájmu: skladové priestory pre firmu P. DUSSMANN, s.r.o., ktorá 
vykonáva upratovacie a čistiace práce v areáli RTVS v Mlynskej doline 
Navrhovaná doba nájmu: od 1.5.2012 na dobu neurčitú   

Cena nájmu:   405,84 eur bez DPH ročne 
Cena služieb:   1 097,28 eur bez DPH ročne 
 
Za: 7 / M. Antol, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / D. Hushegyiová /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS) 
M. Zemková odprezentovala predložený materiál. 
M. Kabát, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že nemá k materiálu výhrady a akceptuje 
ho. Požiadal o konkretizáciu jednej zmluvy s Ministerstvom hospodárstva SR. 
M. Kollár sa spýtal na dve dohody o urovnania so spoločnosťou Maya a na adekvátnosť ceny 
na výrobu upútavky na MS v hokeji. 
M. Zemková odpovedala M. Kabátovi, že pohľadávka voči Ministerstvu hospodárstva súvisí 
s úlohami, ktoré RTVS plní v súvislosti s tým, že je objekt špeciálneho záujmu. M. Kollárovi 
odpovedala, že prišlo k reprízovému odvysielaniu 59 častí z cyklu S.O.S. a 8 dielov Pošty 
pre Teba nad rámec zmluvy, prišlo k chybe v plánovaní a musí sa to vyrovnať dohodou 
o urovnaní, inak by RTVS hrozila žaloba. Informovala, že boli prijaté opatrenia, aby 
k takýmto chybám už neprišlo. K upútavke na MS v hokeji uviedla, že je spracovaná iným 
spôsobom ako predchádzajúce, RTVS nevie takúto upútavku vyrobiť vo vlastných kapacitách 
a nemá s čím porovnávať cenu, pretože zmluvy zverejňuje len RTVS. 
I. Nagy sa spýtala na zmluvu o poskytnutí poradenských služieb pri verejných 
obstarávaniach. 
M. Zemková odpovedala, že RTVS nestíha vo vlastných kapacitách robiť obrovské množstvo 
náročných verejných obstarávaní. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 38/2012: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu  o zmluvách nad 10 000 € 
uzavretých od predchádzajúceho zasadnutia Rady RTVS. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. rôzne 
M. Antol sa spýtal, či sa udiala personálna zmena na pozícii šéfa výroby v SRo a či túto 
funkciu vykonáva R. Pepucha. 
M. Zemková odpovedala, že R. Pepucha je človek, ktorý pomáha implementovať Provys do 
SRo a pritom bolo treba operatívne riešiť niektoré veci a to zvládol vynikajúco.  
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M. Antol sa spýtal na súťaž Literárneho fondu o najlepšie rozhlasové hry a či sa neplánuje 
nejaká forma spolupráce.  
Ľ. Machaj odpovedal, že s Literárnym fondom sa dohodol, že ak tieto hry budú vyhovovať 
dramaturgickému plánu SRo, tak budú odvysielané. Momentálne sa spracovávajú víťazné 
hry v SRo. 
 
4. Súhrnná informácia o dodatkoch k zmluve so štátom na rok 2012  
M. Kollár informoval, že ide o pokračovanie diskusie z ostatného rokovania, kedy sa riešilo 
podpísanie dodatku č. 3 a doplnenia č. 2 a 3 k zmluve na rok 2012 a Rada RTVS ich nemala 
predložené. Pripomenul, že M. Jesenko sa mal na to pozrieť z právneho hľadiska, či 
predmetné dodatky obsahovo menia predchádzajúce. 
M. Jesenko, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že dodatok č. 3a k zmluve so štátom 
obsahuje z formálneho hľadiska zmeny a mal byť predložený Rade RTVS a tá mala k nemu 
zaujať stanovisko. 
M. Zemková uviedla, že RTVS nekonala so zlým úmyslom, pretože zákon neupravuje 
postup, ak sa ide meniť už podpísaný dodatok a druhá strana, v tomto prípade MK SR, 
stanovisko Rady RTVS ani nevyžadovala. Postupovalo sa v súlade s doterajšou praxou.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 39/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o podpísaní dodatku č. 3A k zmluve so štátom na 
rok 2012, ako aj doplnenia č. 2 a č. 3 k zmluve so štátom na rok 2012 a konštatuje, že návrh 
dodatku nemohla prerokovať a zaujať k nemu stanovisko v súlade s § 8 ods. 1 písm. i) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS v znení neskorších predpisov, pretože jej nebol tento 
dodatok predložený na zaujatie stanoviska. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1  / V. Talian / 
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Informácia o výzve na predloženie ponuky v obchodnej verejnej súťaži na 

prenájom budovy/ priestorov mediálneho komplexu pre účely plnenia úloh 
RTVS stanovených zákonom č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii Slovenska 

M. Kollár informoval, že tento bod zaradil na rokovanie preto, lebo vyústenie tejto verejnej 
súťaže môže zásadným spôsobom určiť budúce fungovanie RTVS. 
M. Zemková odprezentovala predložený materiál. Informovala, že na základe vypracovanej 
štúdie a vzhľadom na vyhodnotenie rozpočtu RTVS na najbližšie roky, ktorý nedáva 
predpoklady na investície takéhoto charakteru, sa dospelo k názoru, že jeden zo spôsobov 
realizovania tohto spojenia je nájom. Je to logické pokračovanie analýzy, ktorú RTVS zadala 
v júli minulého roku a logickým predpokladom na 4. fázu fúzie.  
M. Matisová doplnila podrobné informácie k predmetnej výzve. 
M. Kollár, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že považuje za zbytočný dôvod na 
vyvolávanie otázok to, že M. Matisová má vo výzve uvedený súkromný mail a nie pracovný. 
Spýtal sa, k akému času je naplánované prípadné sťahovanie do nových priestorov, ak by 
súťaž prebehla úspešne, v súvislosti s personálnym obsadením a rozsahom vysielania, ktoré 
bude v tom čase zabezpečovať.  
M. Zemková odpovedala, že mail M. Matisovej vo výzve považuje za pracovný. K časovým 
súvislostiam uviedla, že sa momentálne pohybuje vo veľmi teoretickej rovine. Vidí to na 
horizont 4 – 7 rokov podľa vybranej lokality a alternatívy. 
V. Talian sa spýtal, či je 16.7. reálna lehota na zrealizovanie projektu novej budovy podľa 
predložených požiadaviek, alebo či je len snaha nájsť priestor, ktorý už je k dispozícii a len 
by sa prerobil. 
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M. Zemková odpovedala, že ide o realizáciu nového projektu a lehota sa podľa nej môže 
javiť krátka, ale ide o súťaž návrhov, nie o súťaž definitívnych riešení. Informovala, že návrhy 
bude vyhodnocovať komisia, ktorej členmi sú špičkoví odborníci v oblasti architektúry 
a urbanizmu, ekonómie a práva. Nerada by teraz zverejňovala mená, aby nemohli byť 
ovplyvňovaní. Uviedla, že by privítala, ak by aj Rada RTVS delegovala člena do tejto 
komisie. 
I. Nagy sa spýtala, ako sa naloží s budovou SRo. 
M. Zemková uviedla, že budova SRo je navrhnutá na zápis do Zoznamu kultúrnych pamiatok 
a to znamená, že v prípade odpredaja má predkupné právo štát a až potom je to možné 
predať inému uchádzačovi.  
M. Jesenko sa spýtal, či sa zvažovali aj iné formy riešenia ako uzatvoriť iba nájomnú zmluvu 
a či existuje odhad, koľko bude takýto nájom stáť. 
M. Kollár sa spýtal, z čoho sa budú financovať nové technológie v nových priestoroch. 
M. Zemková odpovedala, že sa zvažovali aj iné možnosti, napr. PPP projekt a štátna 
investícia do výstavby mediálneho komplexu. Uviedla, že ak dôjde k predaju niektorej 
z nepotrebných budov, tak budú financie alokované na nákup nových technológií. Výška 
nájmu by mala byť taká, že bude krytá z prevádzkového rozpočtu. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 40/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o vyhlásení obchodnej verejnej súťaže na 
prenájom budovy / priestorov mediálneho komplexu pre účely plnenia úloh RTVS 
stanovených zákonom č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii Slovenska a určuje M. Kollára 
a M. Jesenka ako zástupcov Rady RTVS vo výberovej komisii so štatútom pozorovateľov. 
 
Za: 7 / D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Antol / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Účtovná závierka Rozhlasu a televízie Slovenska za rok 2011  
M. Zemková odprezentovala účtovnú závierku RTVS, ktorú auditovala spoločnosť Delloite 
Audit, s.r.o. Predpokladá, že Rada RTVS by mala rozhodovať aj o vysporiadaní 
hospodárskeho výsledku. Z tohto dôvodu je v materiáli uvedený návrh na jeho 
vysporiadanie: „Rozhlas a televízia Slovenska dosiahla za rok 2011 hospodársky výsledok – 
zisk po zdanení vo výške 22 227 374 €. RTVS navrhuje, aby zisk po zdanení bol v celej 
výške zúčtovaný v prospech účtu 428 – nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých 
rokov, čím sa strata z hospodárenia RTVS v minulých obdobiach zníži na 25 282 115 €.“  
M. Kabát, ako spravodajca k tomuto bodu skonštatoval naplnenie zákonných podmienok pri 
predkladaní účtovnej závierky. Audítor podľa neho nezistil žiadne pochybenia. Plusový 
výsledok hospodárenia považuje za pozitívum, keďže bola plánovaná strata. Dal na 
zváženie, či si netreba vyžiadať materiál o poisteniach majetku RTVS a limitoch poistného 
plnenia. Odporúča Rade RTVS, aby bola účtovná závierka schválená. 
M. Kollár uviedol, že predmetný materiál môže vyžiadať na niektoré z najbližších rokovaní, 
resp. dať si cez DK Rady RTVS predložiť základné informácie. 
M. Zemková uviedla, že nie je problém predložiť Rade RTVS poistné zmluvy. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 41/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z.  o RTVS schvaľuje 
účtovnú závierku RTVS zostavenú k 31. 12. 2011 vrátane návrhu rozdelenia hospodárskeho 
výsledku nasledovne: hospodársky výsledok RTVS za rok 2011 – zisk po zdanení vo výške 
22 227 374 € v celej výške zúčtovať v prospech účtu 428 – nevysporiadaný výsledok 
hospodárenia minulých rokov, čím sa strata z hospodárenia RTVS v minulých obdobiach 
zníži na 25 282 115 €. 
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Rada RTVS zároveň ukladá GR RTVS, aby v súlade s § 19 ods. 12 zákona o RTVS 
zabezpečila zverejnenie účtovnej závierky RTVS za rok 2011 v Obchodnom vestníku 
v zákonnom termíne.  
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Správa o činnosti Rady RTVS za rok 2011 
M. Kollár skonštatoval, že správu treba do NR SR predložiť do 31.5.2012. Uviedol, že správu 
skoncipoval spojením polročných správ o činnosti. Dostal však podnety od niektorých členov 
Rady RTVS na doplnenie správy. Navrhol, aby sa prerušilo rokovanie o tomto bode, členovia 
Rady RTVS zaslali všetky pripomienky, správa bude doplnená a na ďalšom rokovaní 
schválená. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s navrhnutým postupom. 
 
8. Vyhodnotenie plnenia programovej služby za rok 2011 radou 
M. Kollár informoval, že toto vyhodnotenie má byť súčasťou výročnej správy. Skonštatoval, 
že z objektívnych dôvodov ešte nie sú k dispozícii všetky materiály a nedá sa napríklad 
zodpovedne vyhodnotiť plnenie zákonných povinností zo strany RTVS.  
Členovia Rady RTVS si v diskusii dohodli postup, akým spôsobom sa vypracuje 
vyhodnotenie plnenia programovej služby za rok 2011. 
M. Kollár navrhol, aby členovia Rady RTVS do 7 dní dopracovali chýbajúce oblasti, ďalších 7 
dní bude lehota na pripomienkovanie a následne predseda rady správa zosumarizuje, 
opätovne sa spripomienkuje a predloží ju na rokovanie rady. 
 
9. Sťažnosti a podnety 
a. Odvolanie voči rozhodnutiu podľa zákona č. 211/2000 Z. z. o slobode informácií 
M. Jesenko ako spravodajca tohto bodu pripomenul, že na ostatnom rokovaní, keď sa rada 
zaoberala týmto odvolaním, sa zistilo, že odvolanie a ani rozhodnutie RTVS neboli doručené 
zákonným spôsobom. Skonštatoval, že teraz boli splnené všetky podmienky, aby sa tým 
Rada RTVS mohla zaoberať. Uviedol, že žiadateľ žiadal sprístupniť projekt, ktorým sa 
riaditeľ regionálneho štúdia RTVS uchádzal o svoju pozíciu. RTVS v zmysle zákona oslovila 
autora projektu, či súhlasí so sprístupnením tohto dokumentu a dotyčná osoba nesúhlasila 
so sprístupnením. RTVS podľa neho postupovala v súlade so zákonom a navrhuje, aby 
Rada RTVS potvrdila rozhodnutie RTVS o odmietnutí žiadosti. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a M. Kollár dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 42/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. p) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a § 19 ods. 3 
zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám a podľa § 59 ods. 2 zákona 
č. 71/1967 Zb. o správnom konaní (správny poriadok) potvrdzuje Rozhodnutie RTVS, zn. 
RTVS/3257/2012 z 24.1.2012 o odmietnutí žiadosti Miroslava Tomana z 15.1.2012 a 
odvolanie Miroslava Tomana zamieta. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
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M. Kollár sa spýtal, v akom štádiu je žiadosť Slovenského zväzu krasokorčuľovania, ktorý sa 
uchádza o usporiadanie ME v krasokorčuľovaní a potrebuje k tomu vyjadrenie miestneho 
vysielateľa. Ďalej sa spýtal na názor manažmentu na list riaditeľa Divadla A. Bagara v Nitre 
bv súvislosti s dabingom realizovaným v regiónoch. 
M. Zemková odpovedala, že na list riaditeľa Divadla A. Bagara v Nitre bude odpovedať M. 
Matisová a rada ho dostane do kópie. 
A. Miklánek uviedol, že RTVS nevie v súčasnosti dať záväzok do roku 2015 
krasokorčuliarskemu zväzu. 
M. Zemková uviedla, že by to bolo nezodpovedné voči nasledujúcemu manažmentu. 
 
10. Rôzne 
a. Korešpondencia 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS, že majú k dispozícii všetku došlú a odoslanú 
korešpondenciu. 
 
M. Kollár poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 25.04.2012. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Miroslav Kollár 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 
 


